
Notulen oudercommissie 8-2-2023  

Aanwezigen: Anne-Claire, Milja, Arjen, Leny, Gideon, Judith, Theo  

Afwezig na afmelden: David, Miléne  

Willen we vaste functies in de oudercommissie? Iedereen is voor een losse structuur/ informele 

setting.  

Input vanuit Boink kan input zijn voor evt oudercommissie avonden. Mail overdracht en sleutel 

overdracht vanuit David is gedaan.   

Onderwerp: beleid omtrent paracetamol. In principe alleen medicatie als er een getekende brief is 

vanuit ouders. Momenteel is er geen paracetamol op de Tamboerijn. Huidige beleid blijft van kracht. 

Daarnaast is er altijd overleg op het moment dat een kindje verhoging heeft of ziek wordt.   

Ouderavond: zijn er nog wensen of ideeën? Liefdevolle begrenzing. Voedsel. Overprikkeling en 

onderprikkeling / stress reacties. Nee zeggen gaat wel maar hoe ga je voor elkaar krijgen dat een 

kindje iets wel doet? Hoe motiveer je je kind om iets gedaan te krijgen? Judith en Theo gaan 

brainstormen :-)   

Hoe kijken we naar de feestjes/ picknick/ kerst/ ouderavonden. Nu +- 2x per jaar, is dat voldoende/ 

vinden we dat leuk? Iedereen is tevreden met de frequentie, vind het leuk om zo door te gaan/ 

hierbij te zijn.   

Hygiëne- en veiligheidsbeleid. Ouders vinden het een vrij uitgebreid document. Er staan zaken in die 

logisch lijken te zijn voor ouders. Geen opmerkingen vanuit de oudercommissie.   

GGD-rapport – is niet door iedereen goed doorgelezen. Staat op de website, de Tamboerijn moet dit 

publiceren. Geen op- op aanmerkingen vanuit de oudercommissie.  

Tweedehands cadeautjes hoe staan we daar tegenover? Ook vanuit een stukje duurzaamheid.  

Iedereen lijkt hier positief tegenover te staan. Judith en Theo gaan kijken hoe ze dit gaan vormgeven.  

2 vrije dagen, voorstel is 11 april en 17 mei. Iedereen is akkoord.   

  

 


